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 PROTOKÓŁ Nr 2.2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,  

Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia  11 czerwca 2024r. 

 

Obecni: 

1. Andrzej Sokołowski – Przewodniczący Komisji 

2. Bartłomiej Balcerak– Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Irena Pawlicka - Członek Komisji 

4. Edward Rojecki - Członek Komisji 

 

Obecni goście: 

1. Waldemar Sitek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

2. Anna Rychta – dyrektor Szkoły Podstawowej im. Królowej Jadwigi w 

Tłuszczu 

 

Porządek Obrad: 

1. Omówienie  Wniosku złożonego przez dyrektor Annę Rychtę do Burmistrza 

Tłuszcza. 

2. Ukonstytuowanie się komisji. 

3. Pisma korespondencyjne. 

4. Ustalenie kolejnego posiedzenia komisji. 

 

Ad1. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Sokołowski zwrócił się do zaproszonej na 

posiedzenie Komisji Pani dyrektor Anny Rychty, aby przybliżyła informacje 

zawarte w przedłożonym wniosku, który był przedmiotem obrad na poprzednim 

posiedzeniu Komisji. 

 

Dyrektor Anna Rychta poinformowała, że złożony wniosek do Burmistrza 

Tłuszcza Pawła Bednarczyka jest następstwem po przeprowadzonej analizie 

przez Głównego specjalistę ds. BHP Technika pożarnictwa. Główny specjalista 
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ds. BHP przedłożył raport dyrektor placówki oświatowej ponieważ budynek 

szkoły nie spełnia wymagań określonych w rozporządzeniu. Ponadto 

przystosowanie budynku do prowadzenia oddziałów przedszkolnych jest na 

chwilę obecną trudne do spełnienia i w związku z powyższym zaleca się 

opracowanie i wdrożenie projektu polegającego na dostosowaniu budynku szkoły 

do określonych przepisami wymagań. 

Pani dyrektor Anna Rychta wnioskuje do Burmistrza Tłuszcza o zabezpieczenie 

środków finansowych na wykonanie projektu wraz ekspertyzy, której szacowany 

koszt wynosi 15 tys zł brutto. Odbyły się już wstępne rozmowy z rzeczoznawcą, 

po których znana jest kwota potrzebna na wykonanie niezbędnej dokumentacji, 

aby móc zrealizować zalecenia pokontrolne. W chwili obecnej nie ma w budynku 

szkoły, a głównie chodzi o pomieszczenia w których urządzone są oddziały 

przedszkolne, nie ma odpowiedniej infrastruktury przewidzianej w wytycznych. 

Dodatkowo właścicielem budynku w którym zlokalizowana jest szkoła im. 

Królowej Jadwigi oraz oddziały przedszkolne – zerówka jest Starostwo 

Powiatowe w Wołominie, więc jakiekolwiek inwestycje powinny odbywać się po 

wcześniejszych rozmowach z właścicielem. 

 

Odbyła się dyskusja w powyższym temacie. Podczas dyskusji radni zadawali 

pytania Pani dyrektor.  

 

Radna Irena Pawlicka zapytała Panią dyrektor, czy ten raport powstaje z jakąś 

częstotliwością? W odpowiedzi uzyskała odpowiedź od Pani dyrektor, że ten 

raport powstał pierwszy raz, w efekcie przekształcania się reformy szkolnictwa 

jest taka potrzeba, 31 sierpnia br., to termin obligatoryjny do wykonania zaleceń. 

 

Radny Bartłomiej Balcerak zapytał, co wtedy jeżeli wymogi zalecane nie zostaną 

wykonane? 
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Pani dyrektor szkoły im. Królowej Jadwigi odpowiedziała, że oddziały 

przedszkolne zostaną zamknięte. 

Radny Rojecki Edward, natomiast zapytał, że Panią dyrektor, czy wnioskuje o 

dofinansowanie na wykonanie niezbędnej dokumentacji? 

Pani dyrektor Anna Rychta odpowiedziała twierdząco na zadane pytanie przez 

radnego, że wnioskuje o kwotę 15 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Sokołowski poprosił o informacje, czy w 

poprzednich latach dyrektor jednostki oświatowej składała jakieś wnioski do 

budżetu? 

Pani Anna Rychta poinformowała, że zazwyczaj zabezpieczone środki finansowe 

w budżecie placówki były wystarczające na dany rok. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji radni Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Społecznych są „za”  zabezpieczeniem środków finansowych na 

wykonanie projektu wraz ekspertyzy, której szacowany koszt wynosi 15 tys zł 

brutto i uważają, że jest to sprawa pilna. 

Radna Irena Pawlicka podsumowała, że kwota 15 tys zł brutto jest niezbędna do 

wykonania ekspertyzy, ale również należy brać pod uwagę potrzebne koszty 

dostosowania do wymogów, wykonawstwo wg założeń ekspertyzy. 

 

Ad 2. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Sokołowski zgłosił kandydaturę radnego 

Bartłomieja Balceraka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Radny Balcerak Bartłomiej wyraził zgodę. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Sokołowski zgłosił pod głosowanie wniosek w 

sprawie kandydatury radnego Balceraka na Przewodniczącego Komisji. 
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Radni Komisji w głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęli kandydaturę radnego 

Balceraka Bartłomieja na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

 

Ad 3. 

 

1.Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zapoznała się z 

pismem o znaku WU.7146.1.2024 z dnia 16 maja 2024r. wystosowanym przez 

Kierownik Wydziału Urbanistyki Panią Natalię Jenoch do Komisji Rewizyjnej 

oraz do Komisji Budżetu i Inwestycji w sprawie prośby o wyrażenie opinii w 

przedmiocie udzielenia ulgi w sprawie rozłożenia na raty zadłużenia mieszkance 

z tytułu użytkowania lokalu zlokalizowanego przy ul. Parkowej w Tłuszczu – 

załącznik nr 1. 

 

2. Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zapoznała się z 

pismem o znaku WU.7146.3.2024 z dnia 16 maja 2024r. wystosowanym przez 

Kierownik Wydziału Urbanistyki Panią Natalię Jenoch do Komisji Rewizyjnej 

oraz do Komisji Budżetu i Inwestycji w sprawie prośby o wyrażenie opinii w 

przedmiocie udzielenia ulgi w sprawie rozłożenia na raty zadłużenia mieszkance 

z tytułu użytkowania lokalu zlokalizowanego przy ul. Parkowej w Tłuszczu – 

załącznik nr 2. 

 

3. Radni Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zapoznali się 

z pismem o znaku WD.7021.86.2024 z dnia 18.04.2024r., które stanowi 

odpowiedź na pismo z dnia 14 marca br. w sprawie latarni posadowionej w ul. 

Ogrodowej -  załącznik nr 3. 

 

4.Wniosek o zatwierdzenie projektu podziału nieruchomości położonej w 

miejscowości Jarzębia Łąka (wpływ do Biura Obsługi Rady 23.05.2024r) – 

zapoznano się. -  załącznik nr 4. 
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5.Pismo złożone przez mieszkańca gminy z dnia 20 lutego 2024r., który zwraca 

się z prośbą do Burmistrza tłuszcza o odsprzedanie z działki nr 686 położonej 

przy ul. Słowackiego pasa określonej szerokości wzdłuż granicy z działką 

mieszkańca -  załącznik nr 5 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych po zapoznaniu się z 

treścią pisma niebawem uda się w teren, aby na miejscu ocenić sytuację. 

 

6. Pisma wystosowane przez Wojewodę Mazowieckiego (znak: WNP-

I.4131.72.2024) z dnia 5.04.2024r. oraz z dnia 15.04.2024r. w sprawie 

wszczęcia postepowania nadzorczego w sprawie stwierdzenie nieważności 

Uchwały Nr XXV.518.2024 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 19 marca 

2024r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Tłuszcza (obszar od 1 do 29) – etap II oraz 

rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności ww. 

Uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zaprasza na kolejne 

posiedzenie komisji Panią Jenoch Kierownik Wydziału Urbanistyki w celu 

wyjaśnienia sytuacji. 

 

7. Pismo stanowiące odpowiedź na pismo dotyczące uzgodnienia zmiany 

koncepcji budowy elektroenergetycznej linii oświetlenia ulicznego  z dnia 

15.05.2024r.  (ul. Tłuszczańska w miejscowości Chrzęsne). 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zaprasza na kolejne 

posiedzenie komisji Pana Tomasza Krysika pracownika  Wydziału 

Drogownictwa w celu wyjaśnienia sytuacji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
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Kolejne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych 

odbędzie się w dnia 2 lipca 2024r. o godzinie 17.00. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

      Andrzej Sokołowski 

 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 10.06.2024r. 

 


